
Predlog za mešane odpadke 

 

Vse kontejnerje v blokih za mešane odpadke odstraniti, ker so to potuha tistim, ki odpadkov ne 

ločujejo. Naj se mešani odpadki zbirajo na otokih kot ostali odpadki. Ravno tako bio odpadki. Če 

lahko polne vreče polnih izdelkov privlečejo v stanovanje, bodo pa že prazno odnesli na zbirni 

otok. 

 

Za družbo bo ceneje, ker bo odvoz hitreje potekal, ne kot sedaj, da vozi kamion po ozkih ulicah 

do vsakih vrat. Če se bo odpadna embalaža še bolj ločevala kot do sedaj, bi bilo dobro, da je na 

sprejemnih otokih redar, ki nadzira ločevanje, vsaj nekaj časa, da se ljudje izobrazijo. Saj, če bo 

že ob oddaji vse pravilno sortirano, ne bomo rabili delavcev pri nadaljnjem sortiranju ali vsaj 

manj in jih namestimo na samih zbirnih otokih. 

 

Jaz vsa leta - v bloku - plačujem oba kontejnerja bio in mešane odpadke, pa skoraj nobenega ne 

koristim. Bio odpadke odnesem kokoškam in drugim živalim, mešanih pa ni, če ločuješ in 

odnašaš na zbirni otok. To se pravi plačujem lenobo drugih. 

 

Želim vam veliko koristnih predlogov za uspešen zakon. Tako kot je rekla ena udeleženka, v vaši 

razpravi, naj bo Slovenija vodilna na tem področju. Saj je toliko pametnih ljudi tudi v Sloveniji, 

da lahko res kaj izvirnega predlagajo za družbe, za posameznike, da vsi na celotnem področju 

korenito spremenimo odnos do odpadkov oziroma narave. 

 

Veliko uspehov. 
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